
Til styrke for de unge

Når vi er fyldt med 
Frelserens kærlighed,  

kan hans åg virkelig 
være godt, og hans  
byrde kan føles let.
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